
Inspreken bij Commissie Ontwikkeling d.d. 26-9-2019. 

Dames en heren van de Commissie Ontwikkeling, 

Op de agenda van uw vergadering van vanavond staat het agendapunt: 

vaststellen startnotitie Molenwijk Noord. Na doorlezing en bestudering van de 

voorliggende startnotitie heeft de wijkraad Molenwijk een drietal vragen / 

opmerkingen. 

1. De notitie heet: startnotitie Molenwijk Noord. In de uitwerking van deze 

notitie wordt gesproken over het gebied ten zuiden van de Europaweg, 

en dan met name de te slopen flats van Pré Wonen bij de Waddenstraat 

en Texelhof en het gebied strekt zich dan naar het zuiden uit tot de 

Frieslandlaan. Aan de westzijde van deze strook ligt ook nog een groot 

stuk Molenwijk-Noord (terrein Zwemmerslaan met uitloop tot aan het 

Spaarne – Put van Vink), dat maar ten dele is meegenomen in deze 

notitie. Er wordt wel aangegeven, hoe hier gebouwd zal gaan worden, 

maar in de tekening van de notitie wordt dit gebied buiten beschouwing 

gelaten. Dat vinden wij jammer, want we zien graag een goed plan voor 

het gehele gebied, van de Groningenlaan tot aan het Spaarne.  

2. Bijzonder blij zijn wij met het feit, dat diverse malen de wens van de 

wijkbewoners (niet van de wijkraad) wordt gemeld voor het meenemen 

in de plannen van een wijkgebouw, een ontmoetingscentrum voor de 

vele alleenstaande, op leeftijd zijnde bewoners van Molenwijk. Uiteraard 

begrijpen wij dat er mogelijk geen budget is voor een echt eigen gebouw, 

maar wij zien mogelijkheden in combinaties. Misschien met de 

nieuwbouw van een schoolgebouw, of mogelijkerwijs een combinatie 

met het ingeplande bedrijfsverzamelgebouw. Daarin zien wij goede 

kansen om de noodzakelijke ontmoetingsruimte in Molenwijk te 

realiseren. De locatie is bijzonder geschikt, want in het midden van de 

wijk en dichtbij de overige zorgvoorzieningen, zoals de huisartsenpraktijk 

en de apotheek. Graag gaan wij met de gemeente in overleg over deze 

mogelijkheden. 

3. Als laatste wil ik een opmerking maken over de startnotitie in combinatie 

met de prijsvraag Panorama Lokaal, waarvoor Haarlem is uitgekozen 

door de Rijksbouwmeester. In deze prijsvraag wordt aan partijen 

gevraagd om een visie te ontwikkelen voor het gebied, dat nu in de 

startnotitie wordt beschreven. Onze zorg is nu: laat a.u.b. deze beide 



trajecten niet los van elkaar lopen, maar in samenhang worden bekeken. 

Daar worden de plannen alleen maar beter van. 

 

 

 

Panorama Lokaal gaat over: Hoe maken we de stadsranden klaar voor de 
toekomst? Het is een ontwerpprijsvraag voor creatieve teams die met die vraag 
aan de slag willen, in opdracht van lokale coalities van gemeenten, 
woningcorporaties en andere betrokkenen. 

De ruime opzet van deze wijken en de ligging aan het buitengebied zorgen 
ervoor dat deze wijken bij een andere inrichting veel kansen bieden om nieuwe 
oplossingen te vinden voor de belangrijke maatschappelijke vraagstukken van 
nu. Door meerdere maatschappelijke en ruimtelijke opgaven in samenhang te 
bekijken, ontstaan er kansen voor nieuwe oplossingen. En door opgaven slim te 
combineren is er winst te behalen, zowel voor de wijk als voor de bewoners. 

 


